

UK

HOW TO USE

1 Fill feeding bottle with freshly boiled and cooled water (following formula manufacturers' instructions).

2 Ensure pot is completely dry before filling. Fill pot with required amount of milk formula (following formula manufacturers' instructions) and tap on surface to settle contents.

3 Snap on funnel and lid and drop inside bottle.

4 Screw on teat and teat hood as normal. At feeding time, unscrew teat and teat hood and lift out dispenser.

5 Remove dispenser lid and tip contents into bottle, tapping funnel on sides to ensure all formula is released.

6 Screw on teat and teat hood. Shake well and serve.



SAFETY GUIDANCE

For your child's safety and health

WARNING!

- Always use this product with adult supervision.
- Before first use, clean the product.
- Always check food temperature before feeding.
- Accidents have occurred when babies have been left alone with drinking equipment due to the baby falling or if the product has disassembled.
- Before each use, wash thoroughly and sterilise, ensuring dispenser is completely dry.
- Before each use, inspect the product and throw away at the first sign of damage or weakness.
- To avoid leakage, ensure bottle stays upright until liquid is at correct feeding temperature.
- Heating in a microwave oven may produce localised high temperatures.
- Take extra care when microwave heating. Always stir heated food to ensure even heat distribution and test the temperature before serving.
- Do not clean or allow to come into contact with solvents or harsh chemicals. Do not store in direct sunlight or near a source of heat. Damage could result.
- Suitable for all forms of sterilisation by electric, microwave, boiling or cold water table/ liquid solution.
- Wash in warm soapy water and rinse in clean water or use a dishwasher.
- Do not allow product to come into contact with oil based foods (e.g. oil/tomato based sauces) as staining will occur.
- Keep all components not in use out of reach of children.



UK

milk powder dispenser
INSTRUCTIONS FOR USE

中文

奶粉分装罐
使用手册

中文

使用

1 将煮沸过的水稍作冷却后倒入奶瓶（请依照奶粉制造商的说明指示）。

2 装入奶粉前请确保分装罐完全干燥。将所需配方奶粉量倒入分装罐（请依照奶粉制造商的说明指示），轻拍罐身使奶粉压实。

3 盖紧分装漏斗和漏斗盖，将分装罐放入奶瓶内。

4 像平时一样旋上奶嘴和奶瓶盖。喂奶时，旋开奶嘴和奶瓶盖，取出奶粉分装罐。

5 取下漏斗盖，将分装罐内的配方奶粉倒入奶瓶。轻拍分装漏斗外侧以保证配方奶粉全部倒入。

6 旋上奶嘴和奶瓶盖，摇匀后进行喂奶。



安全须知

为您孩子的安全和健康着想！

警告！

- 婴儿必须在成人看管下使用此产品。
- 首次使用前，请先清洗产品。
- 喂奶前请检查奶液温度。
- 有些意外的发生，是由于婴儿在没有成人看管下独自饮用，而造成跌倒、误吞细小组件等情况。
- 每次使用前，请彻底清洗及消毒，确保分装罐完全干燥。
- 每次使用后，请检查产品。如发现有破损或不良情况，请立即丢弃。
- 为防止奶液溢出，请将奶瓶瓶竖直放置，直至奶液温度达到适合喂奶的温度。
- 用微波炉加热，可能会使饮品受热不均匀。所以用微波炉加热时，要加倍小心。
- 喂奶前要先摇匀已加热的奶液，使受热均匀，然后测试温度。
- 请不要让产品接触或使用刺激性强的化学剂或化学用品清洗。切勿将产品存放在阳光直接照射的环境下，或接近热源，以免造成破损。
- 适用于蒸汽消毒（电子或微波炉）、煮沸消毒或冷水消毒（消毒片剂/溶液）。
- 请用温水加清洁剂清洗产品，并用清水冲洗干净。或可使用洗碗机（仅限上层）。
- 请不要让产品接触重油份的食物（如：油、番茄酱等），因为产品可能会着色。
- 请放置在婴儿接触不到的地方。

Leaflet No. 0300011

Any Questions? www.tommeettepee.cn

Copyright Jackel International Limited 2016

TOMMEE TIPPEE is a registered trademark of Jackel International Limited. Jackel International Limited retains all intellectual property rights to this product, packaging and printed or electronic media including all two and three dimensional designs, graphic, images, logos and text. Any manufacture, publication, copying, hiring, lending and reproduction or any materials is strictly prohibited and constitutes infringement.

参考编号: 0300011

预知更多信息，请访问我们的官网

www.tommeettepee.cn

总经销：上海家化联合股份有限公司

上海市保定路527号

全国热线 400 820 3988 (手机) 800 820 3808 (座机)

版权所有 © Jackel International Limited 2016.

Tomme Tippee为Jackel International Limited的注册商标。

Jackel International Limited保留下列所有相关知识产权：产品、包装、印刷或电子媒介，包括所有二维及三维设计、平面图形、标识和文案。严禁对于任何资料的任何生产、出版、拷贝、租赁、出借和复制行为，上述行为均构成侵权。



食品接触用

tommeettepee.cn